
Referat af Bylaugsmøde  
 
Dato: 08.06.2023 
Tidspunkt: 19:00-20:30 
Sted: Hos Kirsten 
Deltagere: Dorthe, Niels, Ole, Kirsten og Anette 
Afbud: Morten, Helle og Birgitte 
 
 
 
 
 
1) Valg af referent - Anette 
 
2) Økonomi v/ Dorte 

Der er foretaget fornuftige investeringer i nye telte. Prisen på leje af telte bliver justeret:  
4*8 teltene koster 250 kr. pr. gang  
5*10 teltet koster 350 kr. pr. gang.  
Anette tager på Håberdetgård og tjekker at teltene bliver pakket i plastik kasser.  
 

3) Evaluering af Grundlovsfest og Festival. 
Torslunde festival var en succes med mange deltagere også udefra. Bylauget ønsker fortsat at 
støtte festivalen.  
Fantastisk grundlovsfest – byens vigtigste - gik virkelig godt. Stor ros til udvalget – opfordring til 
at give besked, hvis man ikke vil fortsætte i udvalget. Næste år kan man revurdere indkøb af 
borde, hvis det er et problem med levering fra kommunen. 

 
4) Gennemgang af udestående punkter fra seneste bystyremødereferat. 

a) Udvalgte sager ved Ishøj Kommune: Bylauget opfatter dialogen som tung og langstrakt og 
direktør Henrik Winter Nielsen, bliver fortsat kontaktet for at få kommunen til at tage 
aktion på følgende:   

• Vedligeholdelsesplanen.  

• Færdselsplanen. 

• Oprydning efter Bornfiber (det ser nu tåleligt ud, om end det ikke er kønt). 
b) Projekt legeplads: initiativet ligger hos arbejdsgruppen. 
c) Transformerstation: Område A bliver peget på af Energinet. 

Bylauget fastholder de kritikpunkter der er blev fremsat i tidligere høringsrunde, og mener 
fortsat at transformerstationen ikke bør placeres på Solhøj, begrundet i en række forhold. 
Kirsten og Anette deltager i åbent hus-arrangement om transformerstationen arrangeret af 
Energinet 12/6. 
Kirsten skriver høringssvar med fokus på det nye område A. 

d) Hjemmesidens opdatering er pending – det skal gøres. 
e) Fjernelse af skaterrampen er pending – det skal gøres. 
f) Medlemskampagne er pending. 

 



5) Drøftelse af busrute til Torslunde:  
Forslag om busruter er behandlet på teknik- og miljøudvalget. 
Den foreslåede rute skal gå fra Ishøj station (S-tog og kommende letbane) via Ishøj Landsby, 
Torslunde, Reerslev og slutter på Hedehusene station. Flextrafik forbliver uanset beslutning om 
busrute.  
Bystyret initierer en opbakningskampagne/underskriftindsamling i Reerslev og Torslunde, for 
det nye buslinjeprojekt for at støtte processen i henholdsvis Høje Taastrup og Ishøj kommuner.  
Ishøj kommune skal meldes ind til Movia i oktober, om hvorvidt de ønsker den nye buslinje. 

 
6) Loppemarked – 17/6. 
 
7) Nyhedsbrevet – info der bliver lagt på Facebook, bliver også lagt i nyhedsbrev.  
 
8) Høstfest:  

Niels har efter mødet aftalt 9/9 med Charlotte og Jens.  
Der sendes info/nyhedsbrev ud i løbet af sommeren 

 
9) Næste bystyremøde er mandag den 21. august hos Kirsten. 
 
 
 
 


